
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2015/30september2015 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

       
 

Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer opent de vergadering en 
heet iedereen welkom. 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 26 
augustus 2015 
 
Mevrouw Lena Van Boven meldt dat het verslag van de vorige 
vergadering laattijdig was en vraagt om het verslag in het vervolg 
opnieuw tijdig te bezorgen. 

 

7. Welzijn – zorg 
Mantelzorg 
Toekenning subsidies 2015 

 

Mevrouw An Vervliet vraagt wanneer we de rapportage van 
HoGent mogen verwachten. 

Ambtenaar Frans Meyfroodt antwoordt dat dit tegen het einde van 
het jaar zal gebeuren. 

Mevrouw An Vervliet vraagt welke return we van de enquête 
verwachten. 

Ambtenaar Frans Meyfroodt licht toe dat we eigenlijk verwachten 
om een meer genuanceerd beeld te krijgen op de meest acute 
noden van Mantelzorgers. De bevraging betreft twee pistes. Voor 
“Zicht op Mantelzorg” is de enquête meer dan 300 keer 
afgenomen en wordt die momenteel verwerkt. Wat de 
“Focusgroepen” betreft, waren er 10 focusgroepen gepland (met 
telkens 12 mantelzorgers), waarvan er slechts 6 zijn doorgegaan. 
Het was blijkbaar niet makkelijk om hiervoor mantelzorgers te 
recruteren. 

 

8. Welzijn – drugs 
Opheffing met onmiddellijke ingang van de Provinciale 
Adviesraad voor Drugbeleid Oost-Vlaanderen ( PARDOV) 

 

De Heer Rik Franck merkt op dat de adviesraad PARDOV weinig 
is samen gekomen. Hij vraagt ook, globaal voor alle 5 de 
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agendapunten van Welzijn, op welke basis we beslissen wat we 
in de toekomst al dan niet meer gaan doen. 

 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt verduidelijkt dat we alle zaken 
volop verder zetten, die we duidelijk aan Vlaanderen kunnen 
overhevelen, met een goed perspectief op continuering. Hij erkent 
dat PARDOV weinig samen kwam, en dat de werking van de 
adviesraad geen meerwaarde betekende voor ons beleid. Elk lid 
kwam met zijn eigen benadering, maar dit leidde niet tot 
éénduidige adviezen voor het beleid. Er kwamen onvoldoende 
resultaten uit. 

De Heer Bart Blommaert vult aan dat hij het werkveld goed kent 
en dat het inderdaad beter is de adviesraad te ontbinden, en 
vraagt zich af of men ooit gedacht had om resultaten te behalen. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt vertelt dat het de bedoeling was 
om het drugbeleid in zijn totaliteit te adviseren, maar dat dit 
onvoldoende is gelukt. 

Ambtenaar Bert Mostien vult aan dat er verschillende netwerken 
zijn binnen het drugszorgcircuit en dat het de bedoeling was op 
zowel preventie, hulpverlening als justitie samen te brengen. Dit 
gebeurde evenwel ook reeds op andere platformen. 

 

9. Welzijn – zorg 
Ouderenzorg – vorming WZC en dagcentra 
Toekenning van subsidies ter ondersteuning van vorming 

 

Geen opmerkingen. 

 

10. Welzijn – wonen 
Reglementering 
Vaststelling van het reglement betreffende het verlenen van 
aanvullende leningen op afbetaling voor het kopen, bouwen, 
verbouwen van woningen in Oost-Vlaanderen (inclusief de 
goedkeuring van de modelovereenkomst), onmiddellijke 
inwerkingtreding 

 

Mevrouw Yasmina Beldjoudi vraag waarom men nu pas gedacht 
heeft aan het verkrijgen van een erkenning voor onze 
kredietdienstverlening. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat er ongeveer 10 jaar 
geleden reeds een contact met de controledienst was geweest, 
waar wij ook reeds gemeld hadden dat we geen toegang hadden 
tot de Centrale voor Krediet aan Particulieren. Dat overleg heeft 
toen geen vervolg gekregen, waardoor we te goeder trouw 
dachten geen erkenning nodig te hebben aangezien we een 
openbaar bestuur zijn en een sociale kredietverlener. 

Ambtenaar Pieter Orbie vult aan dat we inderdaad pas op het 
ogenblik van het Proces-Verbaal van dit voorjaar geïnformeerd 
werden dat een formele erkenning als kredietverlener effectief 
vereist was. 
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Mevrouw Yasmina Beldjoudi vraagt hoe het met onze leningen 
verder moet, rekening houdend met het Vlaams Regeerakkoord. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat de finaliteit van onze 
leningen woonbeleid is, met het verbeteren van woonkwaliteit en 
wooncapaciteit, en dat dit duidelijk grondgebonden materie is. 

Mevrouw Yasmina Beldjoudi vraagt nog hoe het zit met onze 
wanbetalers. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt dat er historisch wel wat dossiers 
waren met betalingsachterstanden, maar dat dit uiteindelijk toch 
leidde tot weinig oninbaarverklaringen. We zijn ons aan het 
organiseren om dit toch efficiënter en van korter bij op te volgen. 
Dit zal ook makkelijker kunnen wanneer we eindelijk toegang 
hebben tot de Centrale voor Krediet aan Particulieren. 

 

6. Welzijn 
Dak- en thuisloosheid: 

- Toekenning van een subsidie aan het coördinatieproject CAW 
Oost-Vlaanderen 

- Opheffing met onmiddellijke ingang van het 
subsidiereglement van 25 februari 2015 voor de subsidiëring 
van projecten voor de aanpak van het probleem van dak- en 
thuisloosheid 

 

Mevrouw Magda Haentjens vraagt waarom we de vrijgekomen 
middelen zullen inzetten voor woonbeleid. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat dit een logische 
beslissing is, omdat dak- en thuisloosheid ook over woonbeleid 
ging. Omdat Vlaanderen dit aspect als persoonsgebonden 
beschouwd, gaan we ons in de toekomst focussen op een puur 
grondgebonden benadering van het woonbeleid. 

De Heer Rik Franck vraagt hoe het verder moet als Vlaanderen 
dit anders interpreteert. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt dat we voorzien in de 
uitvoering van het CAW coördinatieproject, doch niet meer 
krachtens het reglement, dat wordt opgeheven. 

 

5. Cultuur – patrimonium 
PAM Velzeke – aanleg brandweerweg/toegangsweg 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open aanbesteding 

 

De heer Rik Franck wijst er op dat het PAM Velzeke in principe 
naar de Stad Zottegem gaat. Hij vraagt of we tot de laatste dag 
zullen blijven investeren, en of dit dan met leningen of eigen 
middelen gebeurt. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat bijna alle investeringen 
die we doen met eigen middelen gebeuren. En we zullen ook in 
het PAM Velzeke blijven investeren, zeker omdat het 
investeringen inzake (brand)veiligheid betreft, die we niet zomaar 
kunnen schrappen. 
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2. Onderwijs en vorming 
Reglementering 
Opleiding lokaal toezichthouder milieuhandhaving 
Vaststelling van het nieuwe examenreglement, inwerkingtreding 
op 09 oktober 2015 en opheffing van het reglement van 27 
februari 2013 

 

Geen opmerkingen. 

 

3. Onderwijs – patrimonium 
PTI te Eeklo 
Aanpassingswerken elektrische installaties en inrichten labo 
Elektriciteit 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open aanbesteding 

 

De heer Kurt Moens vraagt of het aantal leerlingen dermate is 
toegenomen om deze investeringen te verantwoorden? 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat de leerlingencijfers niet 
als dusdanig zijn toegenomen, maar dat wel de 
veiligheidsvereisten strenger zijn dan vroeger, en dat we ons ook 
meer willen kunnen organiseren zoals dit op een professionele 
werkvloer gebeurt. 

De Heer Kurt Moens vraagt ook nog naar de mogelijkheid om 
leerlingen te betrekken bij de werken die er moeten gebeuren. 

Gedeputeerde Peter Hertog repliceert dat we dit reeds zoveel 
mogelijk doen in al onze scholen, maar dan vooral voor de niet 
hoogst technologische werken (vb vensters of een luifel plaatsen, 
…). 

 

4. Recreatiedomeinen 
Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke 
Aanpassen en uitbreiden speeltuin (levering met beperkt aandeel 
plaatsing) 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open offerteaanvraag 

 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt of er tegenstrijdigheden zitten in 
het dossier, namelijk dat er toestellen aan vervanging toe zijn, 
maar anderzijds dat de bestaande toestellen behouden zullen 
blijven. 

Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat hij vermoedt dat men 
bepaalde speeltuigen zal behouden en andere vervangen, binnen 
het kader van de permanente (gedeeltelijke) vernieuwing van de 
speeltoestellen. 

Ambtenaar Kristof Goethals vult aan dat men steeds toestellen 
hergebruikt waar mogelijk. 

Mevrouw Lena Van Boven meldt dat ze bij haar bezoek vond dat 
de toestellen nog in goede toestand waren. 
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Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat het altijd de bedoeling 
is dat toestellen die nog in goede staat zijn, blijven staan en zal dit 
zal laten navragen voor het schrijven van dit verslag. De ingenieur 
die het dossier opvolgt laat per mail weten dat inderdaad 
verschillende speeltoestellen die er nu staan, zullen blijven staan. 
De recent geplaatste dam/schaak tafels zullen naar de camping 
verhuizen, omdat ze daar meer zullen gebruikt worden. De vrij 
gekomen ruimte zal ingevuld worden met nieuwe toestellen. Het 
is de bedoeling om de speeltuin te vernieuwen waar nodig, uit te 
breiden en op te waarderen. 

Mevrouw Lena Van Boven meldt vervolgens ook nog dat niet 
iedereen graag zand heeft om in te spelen. 

Gedeputeerde Peter Hertog zegt dat dit alleszins veilig is om op 
te vallen. 

Mevrouw Lena Van Boven repliceert dat men elders gebruik 
maakt van rubbertapijten. 

Gedeputeerde Peter Hertog beaamt dat er in de Gavers een 
experiment loopt met dergelijke kunststoffen, maar dat dit een 
stuk duurder is. 

Mevrouw Lena Van Boven stelt vervolgens dat personen met een 
handicap niet altijd makkelijk door het zand kunnen en dat men 
daar ook rekening zou mee moeten houden. 

Gedeputeerde Peter Hertog stelt tot slot dat de speeltuin heel 
groot is, en dat we elk jaar een deel vernieuwen. 

Mevrouw Goedele De Cock vraagt of men boringen gedaan heeft 
naar grondwater, voor de waterspeeltuin. 

Gedeputeerde Peter Hertog licht toe dat we geen toelating 
hadden om te werken met vijverwater, maar dat het grondwater 
wél geschikt is. 

De Heer Rik Franck vraagt naar toestellen voor mensen met een 
beperking. 

Ambtenaar  Kristof Goethals antwoordt dat dit mee opgenomen is 
in het dossier. 

 

11. Variapunten. 

 
Mevrouw de Voorzitter Greet De Troyer meldt dat we tegen de 
volgende vergadering nog enkele werkbezoeken zullen inplannen 
in de agenda’s. 

 

Mevrouw de Voorzitter sluit de vergadering. 

 
Gent, 30 september 2015

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Pieter Orbie    Greet De Troyer 


